
Respostes a la ciutadania del Grup Municipal PDeCAT al Ple de 24/04/2019 

Sra. Maria Jesús Sinfreu  
 
Pregunta a tots els portaveus municipals i regidors no adscrits 
 
Què opinen de la limitació de mandats a les alcaldies dels ajuntaments? 
 
Tenen pensada alguna alternativa per a la manca d’aparcament que hi haurà a 
partir d’ara degut a les obres que es faran al carrer Molí? 
  
El senyor Siquier: 

“Bona tarda, senyora Sinfreu. Pel que fa a la limitació dels mandats, nosaltres creiem 
que un mandat de vuit anys de manera continuada sovint pot ser suficient per 
implementar aquell projecte polític que un equip de treball s’incorpora o que vulgui 
optar un equip de govern. A vegades les coses es «ralentitzen» i es podrien tirar 
quatre anys més mirant cap als dotze, però vuit anys por ser dos mandats amb força 
consecució d’objectius electorals. De tota manera, tampoc estem per reglamentar 
aquest fet, però la lògica ens dius que els fets han d’anar per aquí, com a mínim de 
manera continuada el projecte pot continuar al cap de vuit anys, però les persones 
s’han de refrescar, en tot cas, i podrien tornar a posteriori, però vuit anys consecutius 
creiem que seria un límit lògic en aquest sentit. 

Pel que fa a l’aparcament de les obres, no sé si després hi haurà una resposta 
consensuada per part de l’equip de govern, però sempre s’intenta fer el mateix, quan 
hi ha un esdeveniment d’aquestes característiques és buscar solucions molt 
properes, habilitar solucions properes a l’entorn inevitable on es fa l’obra, que queda 
inaccessible pel temps que dura la mateixa, seguint aquesta lògica, doncs, suposo 
que la resposta també anirà en aquest sentit.” 


